
 

 De eerste nieuwsbrief van het nieuwe jaar, dan moet je dus eigenlijk tradi egetrouw beginnen met:
Voor iedereen de beste wensen, vooral een goede gezondheid in 2024 en veel plezier met boulen .
Maar kan dit nu nog? Dat heb ik even opgezocht, er zijn eigenlijk twee mogelijkheden, de eerste is tot 
drie koningen dat is een christelijke feestdag 6 januari. De tweede is uiterlijk tot 15 januari, jdens dit 
schrijven is het al 9 januari, dus gaan we voor de tweede op e. Ik hoop dat u de nieuwsbrief  dus wel 
voor 15 januari leest, doet u dit er na dan mag u dit vergeten, en is dit schrijven voor niets geweest.

Nieuwjaarstoernooi,
Ons tradi onele nieuwjaarstoernooi was natuurlijk weer buitengewoon spannend,
er werden drie wedstrijden gespeeld. In alle wedstrijden werd er op een
ongelooflijk hoog niveau gespeeld, bijna iedere boule werd tegen de but 
geplaatst. Het reren werd op deze dag tot een ware kunst verheven, er was 
af en toe een kreet van spanning (oh nee he!)  op de baan te horen. 
De mensen op de overvolle tribunes hielden hun adem in van de spanning, ze
waren zo s l dat je ze niet eens opmerkte. Uiteindelijk hadden we op het einde 
van de dag, na een aantal zeer goede wedstrijden een fantas sche winnaar.

Je zou ook kunnen zeggen,  ons  tradi onele nieuwjaarstoernooi zit er weer op, 
het was een hele gezellige dag.
Het eten op deze dag, en de hapjes na afloop waren meer dan  goed verzorgd,
en ook de gluhwijn vond gre g a rek.
Bij ons is nu eenmaal meedoen belangrijker dan winnen, maar de wisselbeker 
is uiteindelijk naar de terechte winnaar gegaan, die dit prach ge sieraad 
een jaar lang op een mooi plekje in zijn kamer mag ze en.
Iedereen die aan deze dag hee  meegewerkt nogmaals bedankt.

Wijn,
Het spelen voor de wijn gaat deze maand weer van start,
dus er is iedere maand  voor de beste man en vrouw weer een lekkere
fles wijn te  winnen. Dit betekend ook weer wat extra werk voor onze wedstrijdsecretaris die 
behalve de wekelijkse standen ook de standen voor de wijn bij moet houden. 
Zij doet dit met liefde.

Spor ef Capelle,
Binnenkort is er weer overleg met Spor ef Capelle dus daar is nog niets over te melden, u mag er wel van uitgaan 
dat de buitenbanen voor het voorjaar weer in orde zijn.



De oude doos,
De computer die wij gebruiken voor de toernooien is waarschijnlijk de eerste die ooit is uitgevonden, vandaar dat wij 
bij de club van 50 een laptop hebben aangevraagd. De bedoeling is dat wij deze dan niet alleen voor een toernooi 
maar ook voor de wekelijkse wedstrijden willen gebruiken. 

Werkgroep,
De vorige commisse draaide op het laatst eigenlijk nog maar op twee
commissieleden (waarvoor nog steeds onze dank).
Een toernooi organiseren met twee mensen is gewoon onmogelijk,
er is toen min of meer spontaan een werkgroep ontstaan, 
deze groep is gaan helpen met het mee organiseren van toernooien.
Dit is een enthousiaste groep die inmiddels nog wat is uitgebreid,
en in samenwerking met de huidige commissie ook bezig is met
andere ideeën. De afgelopen kerstborrel was dan ook een ini a ef
van deze werkgroep. 
Als er geen mensen zijn die zich ergens voor willen inze en, 
zijn er ook een heleboel dingen niet mogelijk,  dit geldt natuurlijk ook
voor de mensen van het onderhoud , de bar, het openen enz. 
Als u ook iets wilt doen, neem even contact op met één van
de commissieleden.

Een aantal dames van onze club regelma g uit eten gaan, in gezelschap van maar één man.
Nee deze man gaat niet mee als bodygard,  maar fungeert  als een soort kliko, voor alles wat de 
dames niet lusten, inclusief de toetjes. (ga op zijn voet staan en zijn mond gaat vanzelf open).

In onze club hebben we niet alleen Jeu de Boulers  maar ook Rollo Boulers.
Je kan het vergelijken met een Poli eagent en een BOA. 
(een BOA is natuurlijk nog geen Poli eagent, en een Rollo Bouler is natuurlijk nog geen???) juist.

Er is iemand onder ons die heel graag met van alles wil meehelpen, maar er is echter één nadeel 
ze kan niks.  Bij navraag schijnt dat ze wel lekkere cake kan bakken .

                                       Zo zie je maar ieder nadeel hee  een voordeel (tenminste als ze voor ons bakt).

Dit was het dan weer,
Heel veel gezellige speeldagen.

Namens de commissie,
Bert van Deventer


